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Město Kyjov 

Komise životního prostředí 

Zápis z jednání č. 4/2024 

 

Datum konání: 16. 5. 2024 

Místo konání: Velká zasedací místnost MÚ Kyjov    

 

Přítomni:  dle prezenční listiny 

Hosté: dle prezenční listiny 

  

Zapisovatel: Ing. Tomáš Blažek 

Ověřovatel:  Bc. Šárka Krakovská 

Čas jednání:  15:00 – 17:00  

 

 

Program jednání: 

1. LHP – projednání se zpracovatelem  

2. Informace o exkurzi do Re-use centra v Břeclavi 

3. Shrnutí panelové diskuze Kyjov – město na Kyjovce  

4. Sečení travnatých ploch se zvláštním režimem 

5. Kácení dřevin 

6. Různé  

 

 

 

Průběh jednání: 

 

1. LHP – projednání se zpracovatelem   

 

Na pozvání komise byl na jednání přítomen zástupce zpracovatele LHP (LESPROJEKT 

BRNO, a.s.) p. Ing. Svoboda.  K danému tématu a navrhovaným opatřením proběhla diskuse, 

byly zodpovězeny dotazy. Návrhy komise budou předány zpracovateli prostřednictvím p. 

místostarosty Filípka. Zpracovaný LHP bude před schválením předložen komisi.  

 

Ing. Šimeček informoval komisi o záměru vybudování tůněk v lesích. V současné době 

probíhá prvotní posouzení záměru ze strany projektanta. Komise bude s návrhem seznámena. 

Na realizaci záměru se bude hledat vhodný dotační titul. 
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Komise byla dále seznámena s problematikou požadavků vlastníků chat na rozšiřování nájmu 

městských pozemků v okolí chat. Pozemky, které chataři užívají a neslouží tak k lesnímu 

hospodaření, byly dočasně vyňaty z plnění funkcí lesa. Dočasné odnětí končí v tomto roce a je 

nutno vyřídit jeho prodloužení. Při kontrole využívání pozemků kolem chat v terénu však 

byly u několika chatařů zjištěny velké rozdíly mezi plochami, které mají v nájmu, a plochami, 

které fakticky užívají. Na bezesmluvně rozšířených užívaných plochách jsou umístěny i 

drobné stavby. Když byli chataři na toto upozorněni a vyzváni k nápravě, požádali o rozšíření 

nájemní smlouvy.  

 

2. Informace o exkurzi do Re-use centra v Břeclavi 

Informace o uskutečněné exkurzi do RU centra v Břeclavi podaly Mgr. Bednaříková a  Bc. 

Krakovská. RU centrum v podobě dvou kontejnerů je provozováno v rámci sběrného místa 

v Poštorné a je obsluhováno zaměstnanci tohoto sběrného místa.     

 

 

3. Shrnutí panelové diskuze Kyjov – město na Kyjovce 

 

Informace podala Mgr. Veverková. 

 

 

4. Sečení travnatých ploch se zvláštním režimem 

 

Na jednání byly se zástupci TSK upřesněny termíny sečení jednotlivých travnatých ploch se 

zvláštním režimem a ploch v lesoparku.  

 

Ing. Šimeček dále infomoval komisi o záměru provedení úprav výsadeb na kruhovém objezdu 

na ul. Brandlova a o likvidaci nevhodně vysazené lípy u křížku na sídl. U Vodojemu.  

 

 

5. Kácení dřevin 

 

Ing. Blažek seznámil komisi s podněty ke kácení dřevin: 

 cyklostezka Bohuslavice-Mouchnice – 4x akát,  

 ul. Nětčická (před smuteční síní) – douglaska, 

 ul. Mezi Mlaty (parkoviště u ZUŠ) – borovice,    

 koupaliště – ořešák, 

 MŠ Za Stadionem – zerav, meruňka, 

 letní kino – 2x smrk, 

 sídl. Zahradní – modřín. 

Komise nemá námitky ke kácení. 

 

6. Různé    

 

Bc. Krakovská 
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Informovala komisi o uskutečněném workshopu k problematice budoucího možného využití 

území v lokalitě Polámaný.  

 

RNDr. Ambrozek 

Informoval komisi o semináři věnovanému Ždánickému lesu, který se uskutečnil v Hradci 

Králové (LČR). 

 

Mgr. Veverková 

 informovala komisi o mezinárodní konferenci Zelená modernizace Česka 2024, která se 

pod záštitou prezidenta republiky uskutečnila 14. května v Míčovně Pražského hradu 

(pořadatel Člověk v tísni). Inspirativní náměty: 

- energeticko-odpadový komplex Cirkula ve Slavičíně, 

- bioenergetické centrum v Roštíně - zajištění centrálního zásobování teplem a teplou 

vodou domácností obce Roštín obnovitelným zdrojem energie – použitím jako paliva 

slámy, 

- pakt starostů za udržitelnou energii a klima, 

 

 ČSOP Kyjov získal grant na mapování doupných stromů v městských lesích, 

 pozvala členy komise na ekumenickou bohoslužbu za květnaté louky, která se uskuteční 

26. 5. 2024 na Hovoranských loukách. 

 

Návrhy a doporučení Radě města Kyjova:  

 

7/2024  

Ve věci požadavků vlastníků rekreačních chat v městských lesích na rozšíření ploch chataři 

užívaných pozemků, které jsou ve vlastnictví města Kyjova a nacházejí se kolem chat, 

Komise doporučuje radě města, aby těmto požadavkům nebylo vyhověno.     

 

8/2024 

Po provedené exkurzi do re-use centra v Břeclavi komise doporučuje radě města zavedení 

zkušebního provozu re-use centra v podobě kontejneru umístěného u vjezdu nového sběrného 

dvora. Zkušební provoz by byl s omezeným sortimentem, provoz by zajišťovali zaměstnanci 

EKORU obsluhující sběrný dvůr. Po vyhodnocení tohoto zkušebního provozu rozhodnout o 

dalším postupu. 

 

 

Úkoly pro členy komise: ----------  

 

Termín dalšího jednání:  13. 6. 2024 od 16:00 hod.    

 

 

Zapsal: Ing. Tomáš Blažek 

Ověřila: Bc. Šárka Krakovská 

 

Přílohy: 

1. Prezenční listina 


